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Nawi4zui4c do rvniesionej przez Paniq podczas XLVIII Sesji Rady Miasta
interpelacji w sprawie informacji o prowadzonym przez Wojew6dzkiego Inspektora
Ochony Srodowiska postgporvaniu wobec N{PEC Sp. z o.o. dotycz4cym ptzektoczen
zanieczyszczeA spowodowanych spalaniem nisliej jakoSci pa)irv, uprzejmie wyja6niam.

!7 sp6lce MPEC Sp. z o.o., 1ak co toku przeptowadzona zostala kontrola ptzez
Kujawsko - Pomorskiego Wojew6dzkiego Inspektora Ochrony Srodowrska - Delegatura
we Wloclawku.

Pismem z 23 swcznh 20l8r. Wvdzial Srodoliska rur. Urzqdu przekazal do Biura
Nadzoru Wla6cicielskiego pismo Wojew6dzkiego Ir-rspelitora Ochrony Srodowiska
w Bydgoszczy Delegatura rve $Tloclarvhu informujqce o ustaleniach konroli
przeprowadzonei w Miejskim Przedsigbiotsnvie Enetgetyki Cieplnej Sp. z o.o. we
Wloclawku w zakresie stosorvania paliwa niezapewniaj4cego dotrzymaoie standard6w
emisyjnych dwutlenku siarki w kanalach emisyjnych. WIOS w Bydgoszczy jako otgan
prowadz4cy postgpowanie zobowiqzal t\,lPEC Sp. z o.o. do podjgin dzialaA
zapewniaj4cych dotrzymarue standatd6w emisl'jnvch z instalacji energetycznego spalarua
paLirv w Cieplowni \.{PEC Sp. z o.o.

Ptezydent Miasta Woclawek pismem z 23 sqcznia br. u.yst4pil do Zarzqdu MPBC
Sp. z o.o. o niezrvloczne ptzedstawienie stanowiska w powy2szej sprawle
i przedlo2enie wyja6nieri do Biuta Nadzotu Wlaricicielskiego i Przeksztalcefi. W dniu 31

stycznia br. odbylo sig w powy2szej sprawie spotkanie oraz ptzekazana zostala odpowiedl
Zarz4du MPEC Sp. z o.o., kt6ry poinformor.val m.in. iz niedotrzymanie standatd6w
emisyjnvch dwudenku siatki na kanalach emisvjnvch pojarvilo sig w grudniu ubieglego
toku i wynikalo z podania palirva o zttni2onej jakoici dostarczonego przez dostawcg do
MPEC Sp. z o.o. w odniesieniu do wskalnika siarki. Ze rvzglgdu na niedotrzymanie
parameft6w, MPEC Sp. z o.o. zakwestionorvatro czg(i dostaw paliwa, co skutkowalo
przeprowadzeniem procedurv reklamacvjnej, rv rrryniku czego Sp6lka uzyskala kompensatg
za dostatczone palirvo zat6wno w formie finansorvej jah i dostarv o',ly2sz1'ch parametrach
kalorycznoSci. Obecnie ka2da paria dostatczanego palirva jest badana przez Sp6lkq.

Dostawy ni2szej jako:ici paliwa r'"ynikaj4 z problem6rv wystgpuj4cych w sektorze
g6rniczym z wgglem o niskiej zarvatto6ci siarki (poni2ej 0,6%), kt6rego braki s4 szczeg6lnie
zauwaLalne w ostatnich miesi4cach. Z urvagl na du2e zapouzebowanie na polski wEgiel



kopalnie sprzedaj4 bezpo6rednio wydobyte paliw o, 
^ 

Ptzy zt6zricowanych pokladach wEgla

ma to duiy wpll'w na iako6i dostatczanego surowca do odbiotc6w. Importowany wggiel

o niskiej zawarto6ci siarki jest znacznie dtoiszy od polskiego i dostgpny w ograniczonych

ilo6ciach. W wyniku zani.one) w stosunku do oczekiwai iako6ci wydobl'wanego wggla,

dostawy zostaly wstrzymane do matca 2018r.

Zanad Sp6lkt, chc4c wypelnii wymagania Dytektywy Patlamentu Europejskiego

i Rady nt 2010/75/UE z drua 24 listopada 2010r. w sprawie emisfi przemyslowych

(zintegrowane zapobieganie zanieczyszczeniom i ich kontrola), zwanei Dyrekq'w4 IED'
okre6Liacei wielkoSci emisji substancji wprowadzanych do Srodowiska,w 2015r. rozpoczql

dzialanta m iqce na celu dostosowanie istnieiacego wpglowego it6dla ctepla do wymagai

w/w Dytektywy. Planowane do rcahzacJi inwestycje polegai4ce na budowie instalacii

oczyszczania spalin, pozwol4 m.in. zrrlintmahzowat, zagro'enta niedottzTmywania

standard6w emisyinych.
Ponadto informuig, 2e powy2sza sprawa iest na bie'qco mooitotowana przezutzqd

Miasta, jak i Radg Nadzotcza Sp6lki.
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